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Kf § 1 
 
 
 

 

Avgifter för föräldrautbildning - internationella adoptioner INTERNATIONELLA 
ADOPTIONER 

Ärendebeskrivning 
 
Från och med den 1 januari 2005 skall den eller de som vill adoptera ha 
deltagit i en av kommunen anordnad eller anvisad föräldrautbildning 
innan medgivande till adoption lämnas (Sol 6 kap § 12).  
 
Kommunerna får fr.o.m. den 1 juli 2005 ta ut avgift för föräldrautbild-
ningen. Avgifterna skall vara skäliga och inte överstiga kommunens 
självkostnader. Det har inte varit aktuellt att ta ut avgift för utbildning 
förrän nu. Socialstyrelsens utbildningsmaterial har varit försenat. 
Kommunerna har under väntetiden arbetat efter gamla de reglerna. 
 
Flera söderortskommuner har kommit överens om att starta utbildning i 
egen regi. Salem kommer att anvisa personer dit. Fyra till sju Salemsbor 
per år beräknas gå utbildningen. 
 
Eftersom Salems kommun kommer att anvisa till utbildning är det 
angeläget att avgiften ligger i paritet med de söderortskommuner där 
utbildning kommer anordnas. I några kommuner pågår 
prissättningsdiskussioner, andra har fastställt avgiften. Huddinge har 
fastställt avgiften till 1500 kr per person. Tyresö har fastställt avgiften 
till 1000 kr, men kan justera avgiftens storlek i samband med att nytt 
avtal träffas med utbildningssamordnare. Rätten att fastställa avgift vid 
nytt avtal har delegerats till förvaltningschef. Socialförvaltningen i 
Salem kommer inte att anordna egna utbildningar. 
 
Socialförvaltningen föreslår därför att Salems kommun fastställer avgif-
ten för föräldrautbildning till motsvarande avgift som utbildnings-
anordnande kommun. 

 

 
Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 10/2006. 
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Yrkanden 
 
Valentina Papastavrou (-): 
Ingen avgift för föräldrautbildning ska tas ut. 
 
Lennart Kalderén (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Ordföranden ställer under proposition kommunstyrelsens förslag mot 
Valentina Papastavrous yrkande. 
 
Kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar fastställa avgiften för föräldrautbildning 
innan medgivande av adoption till motsvarande avgift som utbild-
ningsanordnande kommun. 
___  
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Förlängning av överenskommelse med landstinget om BUS-policyn BUS-POLICYN 
 
Ärendebeskrivning 
 
I januari 2002 beslutade fullmäktige att anta en för landstinget och länets 
kommuner gemensam policy vad gäller barn och ungdomar med behov 
av särskilt stöd, den s.k. BUS- policyn. Överkommelsen gällde t.o.m. 
2003 men överenskommelsen förlängdes att gälla t.o.m. 2005 av 
kommunfullmäktige i februari 2004.  
 
I skrivelse daterad 2005-10-06 har Kommunförbundet, Stockholms län, 
KSL, föreslagit att förlänga giltighetstiden fr.o.m. 1 jan 2006 t.o.m. 31 
dec 2008. 
 
Socialnämnden och barn- och utbildningsnämnden har tillstyrkt en 
förlängning. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 12/2006. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att  
 
1  förlänga giltighetstiden, fr.o.m. 1 jan 2006 t.o.m. 31 dec 2008 för 

policydokumentet ”Barn och ungdomar som behöver särskilt stöd 
från såväl kommunen som landstinget - gemensam policy med 
riktlinjer i Stockholms län”,  

 
2  till policyn bifoga  ”Program för barn och ungdomar med 

koncentrationssvårigheter – rekommendationer och stöd”, 
 
3  riktlinje 5 kvarstår i nuvarande form efter resursförstärkning till 

barn- och ungdomspsykiatrin för barn och ungdomar med komplex 
social och psykiatrisk problematik. 

4  följande uppdrag ges till den lokala BUS-organisationen: 
 - Vid behov genomför en översyn av interna forum och den 

 lokala samarbetsorganisationen (BUS-grupper),  
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5  följande uppdrag ges till den regionala BUS-organisationen: 
 - genomföra en översyn av representationen i BUS-SAM 
 - genomföra ett regionalt utvecklingsarbete för att uppnå 

intentionerna med samordnad handläggare och plan (rikt-
linje 3)  

 - genomföra ett regionalt utvecklingsarbete kring barn och 
ungdomar med sammansatt social och psykiatrisk 
problematik (riktlinje 2 och 5). 

___  
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Tillägg till lokala ordningsföreskrifter för Salems kommun LOKALA ORDNINGS-
FÖRESKRIFTER 

Ärendebeskrivning 
 
Skrivelse har inkommit till kommunen avseende problem under 
sommaren 2005 vid Bergviks brygga. I de gällande lokala 
ordningsföreskrifterna finns inte Bergviks brygga uppräknad bland de 
platser där förtäring av alkohol på allmän plats är förbjuden. För att 
polisen ska kunna ingripa och stävja misskötsel föreslås att tillägg görs i 
de gällande ordningsföreskrifterna för Salems kommun avseende förbud 
av förtäring av alkohol inkl öl klass II vid Bergviks brygga. 
 
Svar på remissen har inkommit från alla nämnder, pensionärs- och 
handikappråden samt närpolisen i Salem. Samtliga remissinstanser har 
ställt sig positiva eller har ingen erinran mot att tillägg görs i de lokala 
ordningsföreskrifterna. 
Bygg- och miljönämnden har föreslagit ytterligare tillägg till de lokala 
ordningsföreskrifterna men då detta innebär en ny remissomgång 
föreslås att tillägg endast görs avseende förtäring av alkohol vid 
Bergviks brygga. 
   
Till de gällande ordningsföreskrifterna föreslås att följande tillägg görs 
avseende förbud av förtäring av alkohol vid Bergviks brygga, under § 
10, ny punkt 6, Bergviks brygga. För Bergviks brygga föreslås förbudet 
även gälla förtäring av öl klass II. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 19/2006. 
 

 

Yrkanden 
 
Björn Möllersten (fp): 
Yrkar tillägg till § 10 punkt  6. Bergviks brygga. 
För Bergviks brygga gäller förbudet även förtäring av öl klass II 
 ”eller med en volymprocent av 2,8% eller högre”  

 

 
Lennart Kalderén (m): 
Bifall till Björn Möllerstens tilläggsyrkande. 
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Kommunfullmäktige beslutar enligt Björn Möllerstens tilläggsyrkande. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna följande tillägg till gällande 
de lokala ordningsföreskrifterna. 
 
”Spritdrycker, vin och öl klass III får inte, annat än i samband med 
tillåten utskänkning, förtäras 
 
6 vid Bergviks brygga. Öl klass II eller med en volymprocent av 
 2,8% eller högre får ej heller förtäras på denna plats.”, samt 
 
 ändring i texten i de lokala ordningsföreskrifterna avseende 
 ”barnstugan Säbygården” till ”förskolan Galaxen”. 
___  
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Svar på motion ang Cafeteria i Murgrönans entré SVAR PÅ MOTION 
 
Ärendebeskrivning 
 
Valentina Papastavrou (-) föreslår i en motion  
 
- att en förfrågan skickas ut till samtliga föreningar i Salem, för att 

höra efter om någon/några av dessa vill åta sig att bedriva en enkel 
cafeteria i entrén till Murgrönan. 

 
- att den eventuella vinsten ska tillfalla den förening ifråga som 

intjänat den. 
 

- att denna vinst ska användas till föreningens egen verksamhet 
 

- att kommunen iordningställer entrén med det som behövs; t ex en 
kyl för dricka, mackor osv. Samt en liten enkel kassadisk, stolar 
och bord. 

 
Biblioteket och kultur- och fritidsenheten har svarat i gemensam 
tjänsteskrivelse 2005-07-14 och föreslagit att motionens avslås.  
Kultur- och fritidsnämnden har vid sitt sammanträde 2005-08-18 
föreslagit kommunfullmäktige att avslå motionen.  
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 118/2005. 
 

 

Yrkanden 
 
Valentina Papastavrou (-): 
Bifall till motionen, dock med undantag för punkt 4. ”att kommunen 
iordningställer entrén med det som behövs; t.ex. en kyl för dricka, 
mackor o.s.v. Samt en liten enkel kassadisk, stolar och bord.” 
 
Lennart Kalderén (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Sanna Jansson-Wiberg (v): 
Bifall till motionens tre första punkter. 
 
”- att en förfrågan skickas ut till samtliga föreningar i Salem, för att 

höra efter om någon/några av dessa vill åta sig att bedriva en enkel 
cafeteria i entrén till Murgrönan. 

 
- att den eventuella vinsten ska tillfalla den förening ifråga som 

intjänat den. 
 

- att denna vinst ska användas till föreningens egen verksamhet” 
 

 

Ordföranden ställer under proposition Valentina Papastavrous och Sanna 
Jansson-Wibergs yrkande om bifall till motionens tre första punkter mot 
kommunstyrelsens förslag. Sedan ordföranden funnit att 
kommunfullmäktige beslutat enligt kommunstyrelsens förslag begärs 
votering. 

 

 
Ordföranden läser upp följande voteringsproposition som godkännes av 
kommunfullmäktige. ”Den som biträder kommunstyrelsens förslag 
röstar ja, den det ej vill röstar nej. Vinner nej har kommunfullmäktige 
beslutat enligt Valentina Papastavrous och Sanna Jansson-Wibergs 
yrkande. 

 

 
Votering 
 
Voteringen utfaller så att 28 ledamöter röstar ja, 3 ledamöter röstar nej. 
Kommunfullmäktige beslutar således enligt kommunstyrelsens förslag. 
Se bilagd voteringslista hur var och en har röstat. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar, mot bakgrund av kultur- och fritids-
nämndens utlåtande, att avslå motionen. 
___  
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Svar på motion ”Allmänna anslagstavlor” SVAR PÅ MOTION 
 

Ärendebeskrivning 
 
Valentina Papastavrou (-) yrkar i en motion att 
 
- Fullmäktige uppdrar åt MSB-kontoret att sätta upp fem nya 

anslagstavlor, företrädesvis i området kring Salems centrum. 
 
- Inventera om så behövs, och se över de anslagstavlor som 

kommunen har satt upp tidigare, och där behov föreligger, byta ut 
dessa mot nya, fräscha, gärna större tavlor.  

 
- Kontakten kommunmedborgare emellan och annonsering av 

ideella föreningar bör ha företräde (framför alla kommersiella 
intressen) på kommunens anslagstavlor. 

 
Miljö- och samhällsbyggnadskontoret har i en tjänsteskrivelse redovisat 
fem platser där det både är möjligt och kan föreligga behov av att 
placera nya tavlor. 
 
Tekniska utskottet har ställt sig bakom fyra av de fem redovisade 
platserna; 
1  Salems centrum, vid busshållplatsen, 
3  Säbyhallsvägen, vid återvinningskulorna,  
4  GC-vägskorsningen parkväg 1 – GC-väg mot Snickarstigen 
5  Bakom Bergsgårsvägen-Skogsängsgården där GC-väg går upp mot 
 Bergsvägen 
 dock ej 
2  Fredriksbergsvägens vändplan 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 87/2005. 
 

 

Yrkanden 
 
Valentina Papastavrou (-): 
Bifall till motionen, samt till den del i kommunstyrelsens förslag om 
fyra anslagstavlor. 
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Lennart Kalderén (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

 
Ordföranden ställer under proposition kommunstyrelsens förslag mot 
Valentina Papastavrous (-) yrkande. Kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag. 

 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 
___  
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Svar på motion *”Gratis skolfrukost” SVAR PÅ MOTION 
 
Ärendebeskrivning 
 
Valentina Papastavrou (-) yrkar i motion på att Salems kommun bjuder 
alla skolbarn på gratis skolfrukost under en försöksperiod på tre 
månader. Om en utvärdering av försöket pekar på att eleverna får bättre 
ork och skolprestationerna förbättras skall kommunen fortsättningsvis 
tillhandahålla frukost för alla elever.  
Kostnaden beräknas uppgå till ca 1 600-2 100 tkr/år beroende på 
portionspris och tidsåtgång för förberedelser och efterarbete. 
 
En utökning av kommunens åtagande måste alltid prövas utifrån ett 
helhetsperspektiv och ställas mot andra angelägna behov.  
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 120/2005. 

 

 
Yrkanden  
 
Valentina Papastavrou (-): 
Bifall till motionen. 
 
Christian Öhlin (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Sanna Jansson-Wiberg (v): 
Avslag på motionen och bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Berith Grönqvist (s): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

 

Ordföranden ställer under proposition kommunstyrelsens förslag mot 
Valentina Papastavrous yrkande. Kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag. 

 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar avslå motionen. 
___ 
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Svar på motion ”Användarvänliga rubriker i kommunal protokoll” SVAR PÅ MOTION 
 

Ärendebeskrivning 
 
Valentina Papastavrou (-) föreslår i en motion att alla rubriker på 
ärenden i kommunfullmäktige och nämnder tydligt ska beskriva vad 
ärendet innebär ur medborgarnas synpunkt. 
 
I förvaltningslagen står det att ”myndigheten skall eftersträva att 
uttrycka sig lättbegripligt”. Det är också förvaltningens strävan att göra 
det både i rubriker och i övrig text därför att alla, förtroendevalda, 
invånare och anställda, ska kunna ta del av de kommunala hand-
lingarna. 
 
I vissa ärenden och beslut är det dock ibland nödvändigt att använda sig 
av ord som kan uppfattas som byråkratiska för att det ska bli korrekt 
uttryckt. 
. 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsen § 137/2005. 

 

 
Yrkanden 
 
Valentina Papastavrou (-): 
Bifall till motionen. 
 
Lennart Kalderén (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Ordföranden ställer under proposition kommunstyrelsens förslag mot 
Valentina Papstavrous yrkande. Kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar avslå motionen. 
___  
 

 

 
 



SALEMS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Nämnd/Styrelse Sammanträdesdatum Diarienr Sid 
Kommunfullmäktige 2006-03-23  14 
 

 Sign Beslutsexpediering 
  
 

 
 
Kf § 8 
 
 
 

 

Enkel fråga från Valentina Papastavrou (-) ”Kommer alla elever på IV-
programmet att erbjudas studier på heltid nästa termin?” 

ENKEL FRÅGA 

  
Ärendebeskrivning 
 
Valentina Papastavrou (-) har ställt en fråga ”Kommer alla elever på IV-
programmet att erbjudas studier på heltid nästa termin?” 
 
Barn- och utbildningsnämndens ordförande Christian Öhlin (m) redogör 
för IV-programmet och vad programmet syftar till. 
 
Fr o m 1 juli 2006 träder en lagreglering i kraft som innebär att elever i 
gymnasieskolans individuella program ges rätt till utbildning på heltid. 
Heltidsregleringen innebär dock ingen anvisning på vilket sätt verksam-
heten skall bedrivas utan formerna skall, som tidigare, beslutas lokalt. 

 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Fullmäktige anser frågan besvarad. 
___  
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Avsägelser och fyllnadsval AVSÄGELSER OCH 
FYLLNADSVAL 

I ärendet föreligger memorial 1.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
1 Fullmäktige beslutar bifalla Niklas Rengens (s) avsägelse som 

ersättare i valnämnden 
 
2 Fullmäktige beslutar bifalla Britt-Marie Gråfors (s) avsägelse i 

kultur- och fritidsnämnden fr.o.m. 2006-04-30 
 
3 Fullmäktige beslutar bifalla Pia Ortiz-Venegas (v) avsägelse i 

kultur- och fritidsnämnden, samt som nämndeman 
 
4 Fullmäktige beslutar bifalla Lars-Göran Petterssons (s) avsägelse 

som ledamot och gruppledare i kultur- och fritidsnämnden fr.o.m. 
2006-04-12 

 

 

5 Fullmäktige beslutar förrätta följande fyllnadsval: 
 
 KULTUR- OCH FRITIDSNÄMNDEN INTILL 2006 ÅRS 
 UTGÅNG 

 
 Ledamot och gruppledare efter Lars-Göran Pettersson 
 (s)  Ulrica Stockhaus 

Timmermansstigen 85 
144 33 Rönninge 
(fr.o.m. 2006-04-13) 

 

 

 Ledamot efter Britt-Marie Gråfors 
 (s)  Marie Kolbengtsson 

Fjärilstigen 37 
144 42 Rönninge 
(fr.o.m. 2006-05-01) 
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 Ersättare efter Ulrica Stockhaus 
 (s)  Andreas Kempe 
   Linnéastigen 16 
   144 33 Rönninge 
   (fr.o.m. 2006-04-13) 
 
 Ersättare efter  Pia Ortiz-Venegas 
 (v)  Andreas Eriksson 
   Bofinksstigen 46 
   144 42 Rönninge 
 

 

 VALNÄMNDEN INTILL 2006 ÅRS UTGÅNG 
 
 Ersättare efter Niklas Rengen 
 (s)  Ann Marie Morberg 
   Rönningevägen 2A 
   144 61 Rönninge 
 

 

 NÄMNDEMAN INTILL 2006 ÅRS UTGÅNG 
 
 Nämndeman efter Pia Ortiz-Venegas 
 (v)  Regina Saglind 
   Bofinkstigen 4 
   144 42 Rönninge 
___  
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Anmälan av ny motion ANMÄLAN AV NY 
MOTION 

I ärendet föreligger Memorial 2. 
 
Följande motion har väckts: 
 
Per-Erik Ekman (m) ”Provisorisk belysning på väg i skogspartiet 
  mellan Lilldalsvägen och Salemsvägen”, 
  bilaga 1. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Fullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen för 
beredning. 
___  
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§ 11 
 
 
 

 

Information INFORMATION 
 
Ordföranden uppmärksammar ledamöterna på den skrivelse som 
kommit från Revisionen gällande ”Stärkt revision och ansvarsprövning i 
kommuner och landsting. 
___  
 

 

 
 
 
 
 
 


